

## Terms and Conditions

Please read the following Terms and Conditions\* before using the Racing Book Lending Service ("RBLs") offered by The Hong Kong Racing Museum (the "Museum").

### **Borrowing Rights**

- All Members of The Hong Kong Jockey Club, their spouses and children aged 18 or above, each of whom holds his/her own valid Membership Card, may borrow books from the RBLs.
- Each aforementioned cardholder may borrow a maximum of two (2) books for a period of 30 days upon presentation of his/her valid Membership Card.
- Each aforementioned Member must visit the Museum in person and present his/her valid Membership Card to borrow book(s).

### **Renewal**

- Each book may be renewed once for a period of 15 days on or before the original due date.

### **Return / Overdue**

- Borrowers who fail to return any borrowed book to the Museum on or before the due date will be subject to a fine at the rate of HK\$5 per book per day. Fines will be accumulated up to a maximum of HK\$500 for each borrowed book.
- All fines payable will be debited from the Borrower's Membership account without prior notice.

### **Borrowers' Responsibilities**

- Borrowers are responsible for returning any and all borrowed books in good and undamaged condition to the Museum on or before the due date.
- Unless a Member has reported the loss of his/her Membership Card to The Hong Kong Jockey Club in writing, he/she shall be held responsible for any books borrowed under his/her Membership Card.
- Copyright law should be strictly observed by all Borrowers before making copies of any borrowed book(s).

### **Loss or Damage of Book**

- Borrowers are responsible for any loss or damage to each borrowed book and shall be liable to pay a fine of HK\$500 for the repair or replacement cost of each book.

- If a Borrower subsequently finds the lost book and returns it in good condition, the fine of HK\$500 for the lost book will be refunded to the Borrower by crediting his/her Membership account, but the Borrower shall remain liable to pay the overdue fines calculated up to the date when the book is returned to the Museum.

### **General**

- These terms and conditions may be amended from time to time by the Museum without any prior notice.
- The decision of The Hong Kong Jockey Club shall be final.

\*In case of dispute or inconsistencies between the English and Chinese version of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

## 條款及細則

使用香港賽馬博物館（下簡稱「博物館」）提供的賽馬書籍借閱服務（下簡稱「借閱服務」）前，請參閱以下條款及細則\*：

### **借閱權利**

- 所有香港賽馬會會員、其配偶及年滿十八歲子女附屬卡持有人，只需憑有效會員卡，均可使用賽馬書籍借閱服務。
- 上述每位會員卡持有人，憑有效會員卡最多可借 2 本書籍，借閱期為每本 30 天。
- 上述每位會員須親臨博物館，並出示本身有效的會員卡方可借閱書籍。

### **續借**

- 每本書籍可於到期日或之前續借 1 次，續借期為 15 天。

### **歸還/逾期**

- 逾期還書者必須繳付罰款，每本借出書籍之罰款為每天港幣 5 元，最高罰款港幣 500 元。
- 所有罰款將直接從會員帳戶中扣除，並不作另行通知。

### **借閱者責任**

- 借閱者須於到期日或之前把所借書籍歸還博物館，並確保所借書籍保存良好且沒有損壞。
- 除非會員已書面通知香港賽馬會遺失會員卡，否則仍需為以其會員卡借取的書籍負上責任。
- 借閱者如需複印所借書籍，請務必遵守版權法例。

### **遺失或損壞**

- 如借閱之書籍有任何損壞或丟失，借閱者須賠償港幣 500 元作修補或更換書籍之用。
- 如借閱者報失後尋回並退還保存良好的書籍，借閱者將獲退還早前繳付之港幣 500 元罰款，惟仍須繳付至書本退還日為止的逾期罰款。有關退款將直接退回借閱者之會員帳戶。

### **一般條款**

- 博物館有權隨時修改本條款及細則，並不作另行通知。
- 香港賽馬會擁有最終決定權。

\*如對本條款及細則之中英文版本有任何爭議或其有不一致之處，則以英文版本為準。